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        ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

P R O C E S    V E R B A L 

Încheiat, astăzi 26.02.2025, în şedinţa  ordinară 

a Consiliului  Local  al Municipiului Paşcani 

 

 Ora  09:06 

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară pe 26.02.2025, prin Dispoziția 

Primarului Municipiului nr. 613/20.02.2025, suplimentată conform Dispoziției Primarului 

Municipiului nr. 639/24.02.2025. Consilierii locali au fost anunțați telefonic și convocați prin 

poștă electronică. 

Ședința ordinară începe la ora 09:06, aceasta se desfășoară în sala de ședințe a 

Municipiului Pașcani și prin intermediul aplicației ZOOM. 

Sedința ordinară din 26.02.2025 este înregistrată audio - video. 

Doamna Irina Jitaru, Secretarul General al Municipiului Pașcani, deschide lucrările 

ședinței ordinare din 26 februarie 2025, constatând că este legal constituită, din 19 consilieri în 

funcție, fiind prezenți 16. Lipsesc trei consilieri locali.  

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: domnul Pintilie 

Marius – Nicolae - Primarul Municipiului Pașcani, domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu – 

Viceprimarul Municipiului Pașcani, doamna Jitaru Irina- Secretarul General al Municipiului 

Pașcani, funcționari publici din aparatul de specialitate al primarului, presa locală. 

         Înainte de a da cuvântul președintelui de ședință, doamna Jitaru Irina, Secretarul General 

al Municipiului Pașcani, supune la vot următorul proces verbal al ședinței consiliului local. 

- procesul verbal al ședinței ordinare din 31.01.2025 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica -on-line X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai – Gabriel  X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   

16. Vîrlan Andrei  X   
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Doamna Irina Jitaru, Secretarul General al Municipiului Pașcani, dă cuvântul doamnei 

Spriridon Mihaela – Iulia, președinte de ședință.  

Doamna Spiridon Mihaela – Iulia, președinte de ședință, supune la  vot ordinea de zi. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica -on-line X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai – Gabriel  X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   

16. Vîrlan Andrei  X   

 

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 

 

 

1. Raport de activitate aferent anului 2024 – Seviciul Poliția Locală Pașcani 

Raportor – șef serviciu Poliția Locală Pașcani 

 

Doamna Spiridon Mihaela – Iulia, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani. Dumnealui precizează că activitatea 

polițiștilor locali din anul 2024 s-a desfășurat în mod deosebit în baza prevederilor legale ale 

Legii nr.155/2010 privind  Poliția Locală, a Hotărârii de Guvern nr. 1332/2010 privind aprobarea 

Regulamentului cadru de organizare și funcționare a Poliției Locale, precum și a Hotărârii 

Consiliului Local nr. 52/2011 privind Regulamentul Serviciului Poliției Locale. Totodată,  

dumnealui specifică că activitatea agenților poliției locale și a serviciului pe care îl conduce s-a 

concretizat, în principal, pe următoarele aspecte: În cursul anului 2024 au fost sancționate 

contravențional un număr de 864 de persoane, din aceste sancțiuni 652 au fost aplicate cu o 

amendă contravențională și 212 cu avertisment scris, valoarea amenzilor contravenționale 
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aplicate fiind de 240.155 lei, din acest total 352 de fapte au dost sancționate pentru încălcarea 

prevederilor Legii 61/1991 privind sancționarea faptelor de încălcare a unor norme de 

convețuire socială, a ordinii și liniștii publice, 138 de sancțiuni au fost aplicate pentru încălcarea 

Hotărârii Consiliului Local nr. 30 din 2002 modificată și completată de Hotărârea Consiliului 

Local nr. 169 din 2008, respectiv pentru încălcarea unor norme privind curățenia în Municipiul 

Pașcani; 21 de fapte au fost sancționate pentru încălcarea prevederilor Hotărârii Consiliului 

Local nr. 66 din 2001 care privește Regulamentul de funcționare, 5 sancțiuni au fost aplicate 

pentru încălcarea Legii 50/1990 privind autorizarea executării lucrărilor de construcții; 259 de 

sancțiuni au fost aplicate pentru încălcarea prevederilor codului rutier, la care s-au aplicat 532 

de puncte de penalizare, acestea fiind implementate în baza de date a Poliției Rutiere; 20 de 

fapte au fost sancționate pentru încălcarea Legii nr. 38/2003 privind transportul în regim de taxi 

și în regim de închiriere; 31 de fapte au fost sancționate pentru încălcarea prevederilor Hotărârii 

Consiliului Local nr.  35/2018 privind Regulamentul Serviciului de Salubrizare. Dumnealui 

reliefează  că  polițiștii locali au acționat pentru rezolvarea a 32 de apeluri la Serviciul de  

Urgență 112, de asemenea au acționat în rezolvarea a 264 de sesizări directe, cetățenii 

municipiului  apelând direct în dispeceratul poliției locale, totodată aceștia au soluționat un nr. 

de 102 petiții sub supravegherea polițiștilor locali au fost executate 3424 de ore de muncă în 

folosul comunității, ore care au fost stabilte prin decizii ale serviciului de probațiune sau al 

parchetului. În același context, dumnealui precizează că au fost comunicate un nr. de 33 de 

cazuri imagini organelor de urmărire penală a Poliției Municipiului Pașcani sau parchetului . 

Dumnealui menționează că în cadrului Compartimentului Siguranță Publică sunt în evidență un 

nr. de 611 sancțiuni contravenționale; Compartimentul Circulații pe drumurile publice are în 

evidență 148 sancțiuni contravenționale; Compartimentul Evidența Populației are în evidență 

un nr. de 45 sancțiuni contravenționale; Compartimentul Protecția Mediului  are în evidență un  

nr. de 48 de sancțiuni contravenționale; Compartimentul Disciplina în Construcții are în evidență 

un nr. de 12 sancțiuni contravenționale. Având în vedere aceste precizări, dummealui reliefază 

că această mică scădere față de nr. sanțiunilor contravenționale aplicate în anul 2023 se 

datorează unor motive obiective, deoarece în cursul anului 2024, timp de 3 luni, un nr. de 12 

polițiști locali au urmat cursuri pe linii de arme și muniții, deci nu au fost în serviciu, de asemenea 

efectivul poliției locale s-a diminuat de la 28 la 26. Dumnealui precizează că obiectivul 

dumnealor a fost și rămâne acela de a furniza un serviciu polițienesc axat pe cetățean și pe 

nevoile comunității. Dumnealui menționează că prin nevoile comunității se înțelege faptul că 

dumnealor sunt angrenați în rezolvarea unor situații de pe raza municipiului Pașcani, la lucrările 

unor investiții, deoarece aproape zilnic firmele care fac investiții, cele care se ocupă de rețelele 

de apă și canalizare, de modernizarea sistemului de iluminat, au apelat pentru ca poliția locală 

să îi sprijine în scoaterea mașinilor. Pe lângă aceste aspecte, dumnealui precizează că Poliția 

Locală participă la comisiile stabilite de municipiul Pașcani, făcând referire în mod special la 

Comisia de circulație publică pe raza Municipiului Pașcani, respectiv la Comisia de atribuire a 

locurilor de parcare. Dumnealui mulțumenște pentru atenție.  

Doamna Spiridon Mihaela – Iulia, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu 

Sorin – Costel, consilier local. Dumnealui opiniază că Raportul prezentat de Poliția Locală nu 

are sens și nu îl va citi, deoarece dumnealui a cerut mulți ani la rând să se realizeze patrulare 

pedestră, dar nu s-a vrut. Domnul consilier local menționează că ocuparea ilegală a domeniului 

public de pe Strada Moldovei și Strada Ștefan Cel Mare cu terasele care încă nu au fost stranse 

conform Regulamentului, construcțiile ilegale etc. nu se văd. Totodată, dumnealui precizează 

că a sunat de mai multe ori la dispecerat pentru oprirea unor vehicule(*neinteligibil), pe care 
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dumnealui le observă chiar dacă nu patruleză zilnic prin oraș, însă poliția locală nu le vede. 

Dumnelaui reliefeză că argumentul domnului șef de seviciu conform căruia poliția locală nu a 

aplicat amenzi pentru că o perioadă unii agenți au fost la cursul pentru arme și muniții nu are 

sens să fie comentat, deoarece acesta cunoaște foarte bine cât durează un astfel de curs. 

Domnul consilier local precizează că a mai sesizat în discuscursul șefului Serviciului al Poliției 

Locale că   acest serviciu a răspuns unor petiții telefonice, fapt ciudat, deoarce dumenalui nu i 

s-a răspuns unui astfel de apel telefonic, atunci când a sesizat o tăiere ilegală de arbori, dar 

acum nu mai contează, a fost anul trecut, s-a prescris.   

Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, precizează că la sesizările 

telefonice directe nu are cum să se ofere un răspuns scris, deoarece la un astfel de apel, 

apelantul nu oferă date de identificare, uneori se apelează cu număr ascuns, deci nu se poate 

oferi un răspuns scris. 

Domnul Olariu  Sorin – Costel, consilier local, precizează că nu s-a oferit un răspun 

scris, dar nici nu s-a dat curs sesizării, poliția locală nedeplasându-se la fața locului pentru a 

observa despre ce este vorba, deci nu s-a oferit nic răspuns scris, nici din punct de vedere al 

acțiuni operative. Dumnealui opiniază că nu mai are rost ca acest Raport de activitate să mai 

fie prezentat în Consiliul Local.  

Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, menționează că 

patrularea pedestră este realizată, dar nu în procent de 100%. Dumnealui are rugămintea să 

se țină cont de faptul că serviciul acționează pe o suprafață de 75 km2, iar rețeaua stardală, în 

nomenclatorul stradal are un nr. de 209 străzi, iar numărul agenților nu este mare, fapt car 

împiedică ca aceștia să fie instantaneu la toate încălcările. Dumnealui reliefază că a specificat 

că dumnealor se axează pe activitate pentru a furniza serviciul către cetățean, iar la orice apel 

făcut de cetățean s-a răspuns de pe poziția celor două patrule care sunt, de regulă, pe schimp, 

în 24 ore. Domnul șef serviciu reliefează că, fără a intra într-o polemică cu domnul consilier 

local Olariu Sorin Costel, dorește să spună că în cursul anului 2024, acesta a sesizat o toaletare 

la nuci, la care a răspuns și telefonic precizându-i că Poliția Locală nu are competența de a 

constata lucrurile reclamate de dumnealui, recomandându-i-se să depună sesizare către 

Agenția de Protecție a Mediului. Dumnealui precizează că nu crede că vreun  polițist aflat în 

serviciu nu a ținut cont de o sesizare, cu privire la o mașină care staționează într-un loc 

nepermis. Acesta specifică că apare și situația în care după ce s-a făcut sesizarea respectivă 

mașina arămas pe același loc, pe acea încălcare, deoarece municipiul Pașcaninu dispune de 

un vehicul de ridicare a autovehiculelor și nu are un regulament în acest sens, astfel procedura 

serviciului este îndeplinită prin afișarea în parbriz a somației, dacă șoferul nu este găsit, și este 

invitat la sediu pentru a i se stabili sancțiunea contravențională, iar în situația neprezentării, i se 

face comunicare la domiciliul proprietarului, pentru ca acesta să comunice cine a fost la acea  

dată conducătorul, iar dacă acesta comunică serviciului datele, urmează să se aplice 

sancțiunea pentru acea încălcare. Dumnealui menționează că participarea la cursul de an nu 

este adus așa simplu, cei patru polițiști au parcurs acest curs lași, nefiind în perioada respectivă 

im serviciu, iar acest curs este cerut, prin proces verbal, de către Direcția de control, de către 

Direcția arme și muniții a Inspectoratului de Poliție, urmând ca în acest an alți 12 polițiști să 

meargă să urmeze acest curs, dacă Ordonanța trenuleț va prevedea acest lucru. Referitor la 

afirmația domnului consilier local că sunt unele tersase care nu sunt ridicate de pe domeniul 

public, acesta precizează că speră ca azi membrii Consiliului Local vor aproba Regulamentul 

de eliberare a Acordului Teritorial de Funcționare, care prevede sancțiune pentru neridicarea 

acestor terase la încetarea contractului de funcționare.  
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Domnul Olariu  Sorin – Costel, consilier local, precizează că pentru ocuparea domeniului 

public există lege. Totodată, dumnealui menționează că iar se realizează o dezinformare prin 

afirmația conform căreaia polițiștii au  mers o lună de zile, deoarece  au mai făcut și alții aceste 

cursuri și nu au fost zilnic o lună de zile pentru a le parcurge. Dumnealui are rugămintea să fie 

rezonabili.  

Doamna Spiridon Mihaela – Iulia, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Macovei 

Vlad - Andrei, consilier local. Dumnealui felicită serviciul pentru activitatea din anul 2024, dar 

precizează că având în vedere realitatea din teren, are câteva întrebări. În acest sens, 

dumnealui întreabă care ar fi măsurile concrecte pentru ca Poliția Locală să fie mai activă în 

viața cetățenilor municipiului, respectiv ce acțiuni au fost desfășurate pentru a  contracara lipsa 

unei strategii viabile privind oamenii străzii. 

Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, răspunde că în raport s- 

amenționat că activitatea serviciului este adesea reactivă, în sensul că acesta răspunde 

sesizărilor, apelurilor, luând măsurilelegale acolo unde cetățeanul semnalează că există 

probleme. Dumnealui precizează că a fost trecută în raport lipsa unei strategii privind oamenii 

străzii, deoarece nu există un centru de primire a oamenilor aflați în dificultate. Totodată, acesta 

opiniază că municipiul Pașcani are nevoie de un centru destinat adăpostirii oamenilor  aflați în 

dificultate. Dumnealui specifică că pentru a reduce apariția unor efecte și a unor consecințe 

nedorite, în mod deosebit pe timpul friguros, patrulele poliției locale supraveghează noaptea 

locul în care oamenii dorm în condiții improprii, încercând să îi mute de acolo, chiar îi aduc la 

sediu pentru a se încățzi câteva ore, iar cei care acceptă adăpostul sunt duși la containerele de 

la seră. În același timp, dumnealui precizează că ar trebui un adăpost care să aibă o misiune 

mai complexă, să aibă ca destinație și adăpostirea persoanelor care sunt victimele violenței 

domestice, minorilor care vagabontează pe străzi. 

Domnul  Macovei Vlad - Andrei, consilier local, întreabă care este axa sau linia de 

finanțare identificată pentru a desfășura sau a implementa fonduri europene, respectiv când și 

cu ce reprezentant din primărie a sta de vorbă pentru oportunitatea de finanțare.  

Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, răspunde că din punct de 

vedere tehnic, serviciul nu intră în Legislația Fondurilor Europene, nu identifică dumnealor axa 

finanțării, ci se caută, prin ceea ce se face,  ca să fie accesate aceste fonduri și să se sprijine 

compartimentul cu atribuții în acest sens. Ca exemplu,  dumnelaui menționează că în cursul 

anului 2024 poliția locală a realizat, împreună cu cei care au câștigat achiziția, studiul de 

fezabilitate și proiectul tehnic pentru supravegherea video a Municipiului Pașcani, iar acest 

studiu, proiect tehnic a fost dat mai departe către Compartimentul Tehnic și Investiții și către 

Compartimentul Fonduri Europene. 

Domnul  Macovei Vlad - Andrei, consilier local, precizează că nu i s-a răspuns la 

întrebare, deoarece aproiectul menționat a fost inițiat de domnul primar. 

 Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, răspunde că da, acesta 

este inițiat de somnul primar în urma discuțiilor pe care le are cu serviciul aproape zilnic. 

Dumnealui reliefază că firma care a realizat acel sistem de supraveghere, aprximativ o lună, 

împreună cu dumealui și alt coleg al serviciului de poliție locală, au luat la pas străzile 

municipiului Pașcani pentru a găsi blocurile probabile în care vor fi amplasate aceste camere 

de supraveghere, acele sisteme electronice care se reducă riscul de infracționalitate.  

Domnul  Macovei Vlad - Andrei, consilier local, opiniază că este utilizat greșit cuvântul 

„elaborare”. 
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Domnul Grigoriu Mihai – Gabriel, consilier local, precizează că este de bun augur că 

poliția locală urmărește proiectele și le are în vedere. Dumnealui opiniază că nu ar fi trebui 

utilizat termenul de „elaborare”, ci specificat faptul că are situția dată în atenție, sub 

supraveghere. 

Se vorbește concomitent.   

Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, reliefează că achiziția 

inițială, când au lansat caietul de sarcini, a fost făcută pe o proiecție pe care serivciul poliție 

locală a elaborat-o urmând ca specialistul, cel care a câștigat să spună dacă e bine sau nu. 

Domnul  Macovei Vlad - Andrei, consilier local, precizează că serviciul de poliție locală, 

într-un an de zile, s-a gândit doar la un singur proiect, cel cu sistemul de supravehgere video. 

Dumnealui întreabă ce a făcut serviciul pentru a diminua intensificarea acțiunilor de 

minimalizare, respectiv care sunt instituțiile sau reprezentanții instituțiilor cu care aceștia se află 

în conflict.  

Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, răspunde că 

reprezentanții unor instituții minimalizează activitatea serviciului de poliție locală, în sensul că 

serviciul are în competență, prin hotârile de cosiliu local, aplicarea sancțiunilor contravenționale, 

dar sunt desconsiderați de cei menționați. Dumnealui reliefează că i-ar fi plăcut ca membrii 

Consiliului Local să insiste pe tendința societății civile de a responzabiliza Poliția Locală pentru 

aspecte sociale negative de (*neinteligibil) alte altor instituții sau generate de implicare a 

instituțiilor abilitate având ca și consecință scăderea gradului de încredere în acest serviciu. 

Acesta oferă un exemplu care evidențiază de ce se consideră cele enunțate ca fiind o 

amenințare. Dumnealui menționează că s-ar putea adopta un proiect care să prevadă anumite 

reguli privind creșterea animalelor domestice pe raza Municipiului Pașcani, ancorat pe 

prevederile Ordinului 119, astfel Poliției Locale i se va da instrumentul de a putea lucra și 

interveni în sprijinul celor care reclamă asemenea situații. Dumnealui specifică că pe tip de 

iarnă, când se fac lucrările de investiții, șanțurile de traversare nu pot fi asfaltate în trei/patru 

zile, umplându-se cu balastru, cu nisip, iar din cauza traficului încep să apară probleme în 

traficul auto  și serviciului poliției locale este i se fac observații despre aceste aspecte. În acest 

context, dumnealui are rugămintea ca în acest an să fie aprobat ăn consiliul local un 

Regulament privind intervențiile stradale care să stabilească clar obligațiile atât a celor care 

execută lucrările de investiție, cât și a celor care execută branșamnete, racordări. 

 Doamna Spiridon Mihaela – Iulia, președinte de ședință, îi atrage atenția domnului 

Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliție Locală, să răspundă întrebărilor adresate de domnul 

consilier local.  

Domnul  Macovei Vlad - Andrei, consilier local, precizează că a întrebat care sunt 

instituțiile sau reprezentanții instituțiilor cu care Poliția Locală se află în conflict. 

Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, menționează că nu a scris 

nicăieri de conflict. 

Domnul  Macovei Vlad - Andrei, consilier local, precizează că este scris la rubrica 

amenințări. Dumnealui precizează că probabil s-a folosit inteligența artificială pentru a genera 

un raport. Domnul consilier local întreabă cu ce ONG-uri sau instituții a discutat Poliția Locală 

pentru colaborare. 

Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, răspunde că dorește să 

discute în mod deosebit cu cei care se ocupă de combaterea consumului de droguri și 

etnobotanice. 
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Domnul  Macovei Vlad - Andrei, consilier local, întreabă dacă din cei 5 agenți care sunt 

la monitorizare chiar nu a văzut nimeni de unde au apărut câinii.  

Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, răspunde că 

supravegherea video este doar pe zona cetrală a zonei din vale. 

Domnul  Macovei Vlad - Andrei, consilier local,  relifează că cinci agenți supraveghează 

doar zona vale. 

 Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, precizează că agenții 

sunt organizați în serviciu de 24 ore, cu 31 de zile, împărțit la norma de ore, deci nu sunt toți 

cinci ăn acel centru, ci doar un singur om. Dumnealui menționează că în momentul în care se 

va realiza supravegherea video totală atunci se va putea interveni și în această situație. Acesta 

precizează că, pe timp de iarnă, câinii migrează din suburbii în zona urbană a orașului, în zona 

punctelor de colectare sau ăn zona în care anumiți iubitori de animale dau de mâncare acestor 

câini. 

 Domnul  Macovei Vlad - Andrei, consilier local, precizează că din raport, în urma 

efecturării unui calcul, reiese că fiecare agent acordat trei amenzi, ceea ce este puțin. 

Dumnealui specifică că a sta nu înseamnă că agenții trebuie să iasă în stardă și să de-a amenzi 

în stânga și în dreapta, dar la o singură tură de oraș efectuată sigur se constată o problemă la 

fiecare departament condus de domnul Avăsiloaie Vasile. Dumnealui precizează că în față la 

Teco Cris este un camion parcat de vreo cinci sau șase zile, dar nu s-a întâmplat nimic. În 

același context, dumnealui precizează că în fața la Dedeman este o mașină abandonată de prin 

luna decembrie. Totodată, dumnealui reliefază că s-au dat 259 de amenzi tot anul pentru podul 

CF, având în vedere că acest pod este tranzitat zilnic de camioane care nu au dreptul să treacă, 

fapt care va duce în timp la deterioararea podului, care va trebui refăcut din bugetul local. 

Dumnealui precizează că doi agenți ai Poliției Locale, în unele dimineți, își fac piața în zona 

vale, cumpără sau nu cumpără, vin cu sacoșele și le pun în portbagajul mașinii de poliție, fapt 

care nu este normal. Dumnealui precizează că atunci când sună domnul consilier local Olariiu 

Sorin Costel sau dumnealui, li se spune că nu sunt ageți disponibili. Acesta menționeză că 

atunci când a sunat i s- a spus că la rutier nu sunt agenți disponibili, aspect care nu i se pare în 

rgulă, deoarece nu se poate răspunde unei sesizări că nu sunt oameni. Dumnealui specifică că 

la stația de autobuz s-au montat indicatoare, dar se parchează la fel ca înainte. Acesta 

menționeză că aceeași situație este și în zona Dedeman. Domnul consilier local precizează că 

sunt  cinci locuri de parcare pentru taxi-uri, dar parchează opt taxi-uri,iar poliția locală nu 

intervine, chiar dacă are cinci agenți la supraveghere. În acest context, dumnealui întreabă de 

ce nu se trimit agenți care să îi notifice de câteva ori, iar ulterior, dacă parchează la fel, să li se 

de-a amenzi. Dumnealui întreabă dacă nu apare Covid-ul atunci când se plimbă câte patru 

agenți într-o mașină de poliție. 

 Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, întreabă dacă a fost văzut 

dumnealui cu încă patru agenți.  

Domnul  Macovei Vlad - Andrei, consilier local, precizează că l-a văzut pe domnul 

Avăsiloaie venind la instituțiile publice cu șofer, cu un agent. 

Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, răspunde că dumnealui 

niciodată nu a făcut asta. 

Domnul  Macovei Vlad - Andrei, consilier local, precizează că la Hotărârea de Consiliu 

Local nr. 30/2002, pe strada 22 decembrie este un cetățean care și-a scos toată mobila lângă 

gard, în fața imobilului, dar nu s-a făcut nimic. Dumnealui menționeză că în raport se prevede 

că s-au dat doar 12 amenzi pentru persoanele care au construit fără autorizație.  
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Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, răspunde că este un 

singutr om care are aceste atribuții.   

Domnul  Macovei Vlad - Andrei, consilier local, precizează că s-a dat câte o amendă pe 

lună.  

Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, răspunde că pe restul le 

verifică. Dumnealui reliefază că numai  situația garajelor de la Dedeman a durat aproape două 

luni pentru a identifica proprietarii lor. Dumnealui precizează că, dumnealui personal, din 

toamnă sesizează zilnic aceste camioane, le face poze. Acesta menționeză că nu s-a deplasat 

și nu se deplasează cu mașina Poliției Locale, decât la acțiuni, în rest circulă cu mașina 

personală. Dumnealui precizează că zilnic fac solicitări prin care cer comunicarea 

conducătorulu auto pentru că a încălcat circulația, prevederea de 11,5 tone pe pasaj. Dumnealui 

specifică că este surprins de afirmația domnului consilier local conform căreia sunt agenți care 

zilnic își fac piața. 

Domnul  Macovei Vlad - Andrei, consilier local, precizează că nu are poze cu acei agenți. 

Dumnealui îi cere domnului Avăsiloaie să urmărească cu ajutorul GPS-ul mașinii,staționările 

din ultima lună, în zona vale.  

Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, răspunde că le urmărește 

și a luat act de acestea. Dumenalui precizează că îl suprinde, deoarece despre polițiști, de-a 

lungul timpului, tot s- amai vehiculat ideea că își cumpără mâncarea de la Kaufland, dar aceștia 

se duc în parcarea Kaufland atunci când sunt chemați de agenți de acolo că este un scandal 

sau când sunt sesizați că se staționează pe locul persoanelor cu handicap, ori atunci când apar 

alte probleme. 

Domnul  Macovei Vlad - Andrei, consilier local, precizează că povestea din piață e puțin 

mai lungă, dar nu dorește să o amplifice, treaba cu cumpărăturile e cu ghilimele de rigoare. 

Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, precizează public și cu 

mâna pe inimă că nu se deplasează niciodată cu polițist local lângă dumnealui și cu mașina de 

poliție.  

Domnul Dogau Tiberiu Vasile, consilier local, felicită Serviciul Poliției Locale penturu 

activitățile desfășurate și rezultatele obținute pe anumite domenii, dar ar dori să intervină pe o 

anumită problemă. Dumnealui precizează că nu s-a prezentat nimic în raport legat de 

infracționalitatea stradală, deoarece principla atribuție a Poliției Locale este de a desfășura 

activități, astfel încât cetățeanul să se simtă în siguranță. Domnul consilier local menționează 

că nu cunoaște dacă mai există o colaborare între Poliția Locală și Poliția Națională sau dacă 

Poliția Locală cunoaște că, pe raza municipiului Pașcani, în anul 2024 au avut loc infracțiuni 

stradale. Dumnealui menționeză că și-ar dori ca Poliția Locală să aibă o prezență mai activă în 

zonele unităților de învățământ la orele critice, o prezență mai activă în zona locurilor 

vulnerabile, piețe, pentru a putea preveni infracționalitatea și pentru ca cetățeanul să se simtă 

în siguranță. Domnul consilier local reliefează că într-adevăr există multe activități, dar trebuie 

să existe proactivitate. Dumnealui precizează că se bucură când vede că lucrătorul poliției 

locale dirijează circulația din fața Școlii Gimnaziale nr. 3, dar atenția acestuia nu ar trebui să fie 

doar asupra trecerii de pietoni, ci și asupra mașinilor care stau pe avarii , în condițiile în care 

parcarea dintre grădiniță și este goală.  

Doamna Spiridon Mihaela – Iulia, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Vîrlan 

Andrei, consilier local. Dumnealui felicită Serviciul Poliția Locală pentru activitatea 

desfășurată, dar are rugamintea și propunerea să fie mai multe patrule în zonele unităților de 
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învățământ pentru combaterea absentismului și a consumului de substanțe interzise, fie 

acestea lichide sau sub altă formă.  

Doamna Spiridon Mihaela – Iulia, președinte de ședință, dă cuvântul Nemțanu 

Alexandru, consilier local. Dumnealui felicită Serviciul Poliției Locale pentur activitatea 

desfășurată anul trecut și propune ca acest serviciu să realizeze o campanie de informare 

interactivă a cetățenilor, în sensul unor prezentări pe stradă, distribuirii unor pliante viu colorate, 

mesaje audio, cu privire la colectarea excrementelor care rămân în urma animalelor de 

companie. Dumnealui sugerează ca acest serviciu să intensifice colaborarea cu aparatul 

administrativ. Domnul consilier local precizează că acest tip de campanie va avea un impact 

mai mare asupra cetățenilor. 

Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliția Locală Pașcani, precizează că o campanie 

de informare activă a cetățenilor privind animalele de companie este  utilă. Dumealui reliefează 

că în cursul anul 2023 serviciul a realizat pliante de tipul  alb -negru, care conțineau anumite 

reguli ce trebuie respectate atunci când au și ies pe domeniul public cu animalele de companie, 

pe care le-au împățit cetățenilor. Dumnealui menționează că  luat act de propunerea domnului 

consilier local și va încerca ca în cursul anului să o rezolve și speră ca această campanie de 

informare să aducă un rezultate în acest sens. 

Doamna Spiridon Mihaela – Iulia, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu 

Sorin-Costel, consilier local. Dumnealui precizează că sunt construcții ilegale a căror 

proprietari  Serviciul Poliției Locale nu a reușit să-i identifice de mai bine de 10 ani. Dumnealui 

reliefează că va prezenta un fapt care să ilustreze de ce crește anual lipsa încrederii în acest 

serviciu. În acest sens, dumnealui precizează că serviciul Poliției Locale l-a sancționat pe 

domnul Ursu Dumitru Leonard, fost consilier local, pentru tăierea ilegală a copacilor și a dispus 

recuperarea materialului lemnos, după care dumnealui a sesizat serviciul pentru aceeași faptă, 

care se petrecea puțin mai la vale, dar serviciul poliției locale nu a dat nicio amendă, nu a făcut 

(*neinteligibil). Totodată, dumnealui reliefează că pe strada Gării, au fost tăiați acei arbori de tip 

plop cu diametrul de minim 1 mp, serviciul poliției locale a fost acolo, a constatat fapta, dar nu 

a dispus recuperarea materialului lemnos. În acest context, dumnealui se întreabă de ce ar 

avea încredere în serviciu, dacă acesta aplică legea aleatoriu.  

Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliție Locală, răspunde că admiră perseverența 

domnului consilier local Olariu Sorin Costel, dar va încerca să fie consecvent. Dumnealui 

precizează că tăierea arborilor la Gâștești s-a făcut de firma subcontractată de (*neinteligibil) 

aceștia având un proiect, un aviz dat de Agenția de Mediu și au trebuit să îl respecte ca atare, 

de aceea acolo nu s-au dat sancțiuni. Acesta menționează că pe strada Gării în zona trecerii 

de cale ferată au fost tăiați într-adevăr arborii, iar când a fost sesizat Serviciul Politiei Locale 

materialul lemnos nu mai era acolo, așadar s-a aplicat doar sancțiune contravențională și a fost 

înștiințat (*neinteligibil). Dumnealui precizează că admiră consecvența domnului consilier local 

și îl va lua ca model pentru a fi și dumnealui consecvent acolo unde sunt încălcate prevederile 

legale. Dumnealui reliefează că prevederile legale sunt aplicate ad litteram, nu aleatoriu. 

Domnul Olariu Sorin Costel, consilier local, precizează că s-a omis să se ceară 

recuperarea materialului lemnos, deoarece acel material lemnos aflat pe domeniul public este 

proprietatea municipiului Pașcani, iar din faptul că nu s-a cerut asta, rezultă că e o chestiune 

aleatorie. În același timp, dumnealui precizează că la sesizarea dumnealui vizavi de acei arbori 

este într-adevăr un acord de mediu, pentru că nicio lucrare nu poate fi făcută fără un acord de 

mediu, dar pentru a se tăia arbori este nevoie de avizul celor de la AFM, mai ales că acei arbori 

se aflau pe domeniul public, aflându-se în proprietatea municipalității. Dumnealui menționează 
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că municipalitatea a fost furată de ambele societăți, iar Poliția Locală nu a făcut nimic. Domnul 

consilier local precizează că ar fi spus ca șeful acestui serviciu să își de-a demisia, dar nu are 

niciun sens, deoarece acesta nu are demnitate. 

 Domnul Avăsiloaie Vasile, șef serviciu Poliție Locală, răspunde că nu își va da demisia, 

deoarece va rămâne consecvent asemenea domnului consilier local. 

 Doamna Spiridon Mihaela-Iulia, președinte de ședință, precizează că domnul 

Avăsiloaie Vasile trebuie să remarce că are observații și de o parte și de cealaltă a mesei, 

aspect care dă de înțeles că oamenii sunt nemulțumiți. Dumneaei are rugămintea că acesta să 

își noteze observațiile și să le pună în practică, deoarece în anii din urmă au fost puse în discuție 

aceleași probleme. 

Doamna Spiridon Mihaela-Iulia, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintilie 

Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că nu are motiv să îl 

felicite pe domnul comandant Avăsiloaie Vasile, deoarece nu este mulțumit de activitatea 

Serviciului Poliției Locale, dar asta nu înseamnă că aceștia nu trebuie ajutați în continuare ca 

să își facă treaba, să se perfecționeze. Domnul Primar al Municipiului Pașcani menționează că 

lumea vede Poliția Locală și are impresia că aceasta se poate ocupa de tot, dar nu este așa, 

mai ales pe partea de substanțe interzise unde nu are atribuții deloc, însă prezența unui polițist 

local în fața unei școli ajută, dând mai multă încredere. Dumnealui reliefează că în prezent 

cetățenii nu au încredere în acest serviciu, creându-se o imagine rea, nu realistă a acestuia. 

Totodată, dumnealui precizează că poliția locală ar putea funcționa mai bine daca ar avea la 

bază mai multe reguli, mai multe lucruri care să fie stabilite clar. Dumnealui specifică că 

urmează ca în perioada următoare să se facă regulamente, spre exemplu modul în care se 

stabilește ce tip de animale se pot crește în anumite zone din Pașcani și cât. Domnul Primar al 

Municipiului Pașcani opiniază că este bine ce se discută acum în consiliul local, deoarece 

trebuie criticat ce s-a făcut bine și ce trebuie să se perfecționeze, dar pe de altă parte, împreună 

cu acest serviciu mai trebuie puse la punct alte lucruri, pentru a-i ajuta să își facă meseria. 

Domnul Olariu Sorin-Costel, consilier local, precizează că acest serviciu ar fi trebuit să 

facă adrese sau rapoarte către primărie, pentru a se face hotărâre de Consiliu Local care să 

reglementeze problema, nu să stea să aștepte cuminte și să prezinte același raport.  

Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi: 

2. Raport de activitate aferent anului 2024 – Serviciul Public Comunitar Local de 

Evidență a Persoanelor Pașcani  

Raportor – șef serviciu S.P.C.L.E.P. Pașcani 

 

Doamna Spiridon Mihaela-Iulia, consilier local, dă cuvântul doamnei Moisii Comoniță 

Marinela, șef serviciu S.P.C.L.E.P. Dumneaei precizează că activitatea serviciului S.P.C.L.E.P 

s-a desfășurat și în anul 2024, fiind doua direcții principale S.P.C.L.E.P și Starea Civilă. 

Dumneaei menționează că pe linie de S.P.C.L.E.P au fost întocmite 12.206 dosare pentru 

eliberarea cărții de identitate, 252 cărți de identitate provizorii pentru acele persoane care nu 

dețineau toate documentele în vederea cărții de identitate, reliefând că speră ca numărul cărților 

de identitate să scadă, deoarece în urma implementării aplicației sias se pot obține mai ușor 

certificatele de naștere care erau unul dintre motivele pentru care se puteau elibera cărțile 

provizorii, în sensul că odată cu depunerea cererii de carte de identitate se depune și cererea 

de certificat de naștere, indiferent de când este născută persoana, se solicită validarea actului 

de la locul nașterii, se poate scoate de la sediu certificatul, îl listează și îl adaugă la dosarul de 

carte de identitate, astfel se poate procesa dosarul în vederea eliberării cărții de identitate. 
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Totodată, dumneai precizează că au fost procesate și eliberate și aplicate pe cărțile de identitate 

un număr de (*neinteligibil) de mențiuni privind stabilirea reședinței. De asemenea, în 

conformitate cu Regulamentul privind protectia datelor personale, există o colaborare cu 

serviciul Finanțelor Publice Locale, în vederea realizării verificărilor pentru identificarea diferitor 

persoane, pentru rezolvarea problemelor pe care le au aceștia privind finanțele. În același timp, 

dumneaei precizează că, pentru alte primării și alte instituții acest serviciu face verificări în 

Registrul Național de Evidență a Persoanelor. Doamna Moisii Comoniță Marinela, șef seriviu 

S.P.C.L.E.P, precizează că acest serviciu colaborează cu spitalul, atunci când sunt solicitați 

mergând și preluând fotografii pentru persoanele care sunt internate, nu au act de identitate și 

sunt imobilizate la pat. În același timp, dumneaei menționează că serviciul are în coordonare, 

din punct de vedere al evidenței persoanelor, și toate centrele de minori, chiar și centrul 

persoanelor vârstnice de la Mircești, unde un funcționar public din cadrul serviciului se 

deplasează, vede care este situația și îndrumă funcționarii de acolo în vederea pregătirii 

dosarelor și ulterior se pun în legalitate persoanele care se află și în astfel de centre. Dumneaei 

precizează că pe linie de stare civilă au fost întocmite 1519 de acte de stare civilă, cu acte de 

naștere, căsătorie și deces. Acesta reliefează că numărul actelor de naștere și numărul actelor 

de deces este în scădere. De asemenea, dumneaei precizează că au fost eliberate 3806 

certificate de stare civilă pentru certificatele de (*neinteligibil). Aceasta specifică că din anul 

2022 legea prevede ca certificatele care au fost plastifiate sunt nule și nu mai pot fi folosite în 

diverse dosare cate urmează să fie întocmite. În același context, dumneaei precizează ca 

serviciul eliberează extrase multilingve. Dumneaei menționează că, pe linie de evidență, atunci 

când există solicitări din partea persoanelor nedeplasabile, un funcționar se deplasează cu 

aparatul foto pentu localitățile care sunt în competența serviciului de evidență. Dumneaei 

precizează că activitatea este diversă, cele prezentate mai sunt sunt doar liniile principale de 

stare civilă și evidență.  

Domnul Vîrlan Andrei, consilier local, întreabă care este timpul de așteptare de la 

depunerea documentelor până la ridicarea cărții de identitate.  

Doamna Mosii Comoniță Marinela, șef serviciu S.P.C.L.E.P., răspunde că sunt 7 zile. 

Domnul Vîrlan Andrei, consilier local, întreabă dacă s-a rezolvat problema cu plasticul. 

Doamna Mosii Comoniță Marinela, șef serviciu S.P.C.L.E.P., răspunde că da, nu mai 

sunt probleme, în prezent, discutându-se despre implementarea cărții electronice, dar încă nu 

există date concrete în acest sens. Dumneaei precizează că sunt aduse stațiile, dar nu există 

nimic referitor la implementarea și demararea programului.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că ar dori să 

se înțeleagă că nu se fac buletine la Pașcani, ci doar se preiau documentele care se trimit la 

Iași, unde acestea se fac, biroul de la Pașcani având doar rol de preluare a documentelor. 

Domnul Bodoașcă Mihai-Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că 

acestea se aduc cu poșta militară și aceasta vine o dată pe săptămână.  

Domnul Vîrlan Andrei, consilier local, precizează că se ajunge și la 30 de zile.  

Doamna Moisii Comoniță Marinela, șef serviciu S.P.C.L.E.P., precizează că o dată cu 

implementarea programărilor on-line lucrurile s-au mai reglat. 

Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi: 
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3. Raport de activitate aferent anului 2024 – Direcția de Asistență Socială  

              Raportor – șef serviciu Serviciul Comunitar de Asistență Socială și Autoritate Tutelară 

 

Domnul Hariga Adrian, sef serviciu Serviciul Comunitar de Asistență Socială și Autoritate 

Tutelară, precizează că s-a schimbat Legea venitului minim garantat și a fost introdusă Legea 

venitului minim de incluziune, care a adus modificări. Dumnealui reliefează că un impact 

financiar al acestei legi este asupra asistaților sociali, al căror număr anul acesta a crescut, fiind 

147 de dosare, față de anul 2023, când au fost 91 de dosare. Dumnealui precizează că pentru 

aceste dosare se efectuează anchete sociale de două ori pe an. Totodată, domnul Hariga 

Adrian menționează că în cadrul acestei legi se acordă și ajutorul de incluziune pentru familie, 

care se referă la copiii care urmează cursurile școlare, iar în cazul în care copilul absentează 

de la școală i se ridică acest drept. Dumnealui precizează că se acordă și ajutoare se urgență, 

din bugetul local, pentru persoanele bolnave, ajutoare de înmormântare, în caz de incendii. 

Acesta menționează că serviciul se ocupă cu statistica și evidența alocațiilor de stat, 

indemnizațiilor pentru creșterea copilului și stimulentul acordat pentru familiile cu un copil nou-

născut. Dumnealui precizează că aici este un număr mare de dosare, și pe cele din Republica 

Moldova, care sunt în număr de 285, comparativ cu numărul de 525 din România. Totodată, 

acesta specifică că în cadrul serviciului se mai acordă stimulentul educațional pentru copiii de 

grădiniță, trusoul pentru nou-născuți, tichetul social care constă într-o masă caldă pentru cei 

care nu realizează venituri. Dumnealui reliefează că serviciul se ocupă și de persoanele cu 

handicap, pentru care se efectuează o serie de anchete și al căror număr a crescut comparativ 

cu anii precedenți, fiind 1776 de cereri pentru, dintre care 109 sunt asistenți personali care sunt 

angajați să se ocupe de îngrijirea persoanelor bolnave, 347 de beneficiari sunt cu indemnizații 

pentru persoanele cu handicap, adulți sau copii. 

 Doamna Spiridon Mihaela - Iulia, președinte de ședință, precizează că au parcurs toți 

raportul și îl roagă pe domnul Hariga Adrian să menționeze doar alte observații.  

Domnul Hariga Adrian, sef serviciu Serviciul Comunitar de Asistență Socială și Autoritate 

Tutelară, precizează că au rămas aceiași salariați, chiar dacă numărul dosarelor este în 

creștere. Dumnealui menționează că au crescut și numărul ordinelor se protecție trimise de 

judecătorie, de violență în familie, care necesită deplasări și sprijinul Poliției Locale. 

Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi: 

 

 4. Raport de activitate aferent anului 2024 – Compartimentul Registrul Agricol 

Raportor – Lorenț Elena 

 

Nu sunt discuții la acest punct.  

Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi: 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea componenței Comisiei de organizarea a 

programului cultural – artistic pentru evenimentul „Zilele Municipiului Pașcani – 2025” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Viceprimarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

            Comisia  economică – aviz favorabil  
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Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că, 

din cauza restricțiilor bugetare, s-au bugetat doar 50 de mii de lei, urmând ca, dacă se vor găsi 

surse de finanțare să se facă evenimentul sau să se renunțe la el. Dumnealui menționează că 

s-a gândit să se facă o comisie care să se ocupe de un program, prin care să se optimizeze, 

eventual să se reducă din cele trei zile, la două zile, să se stabilească programul artistic. Domnul 

Viceprimar al Municipiului Pașcani reliefează că anul acesta se intenționează să nu se mai 

amestece spectacolul artistic cu ceea ce înseamnă organizarea efectivă, tehnică. Dumnealui 

precizează că pentru propunerile membrilor comisiei s-au identificat funcționari publici, oameni 

de cultură, consilieri locali. Acesta menționează că numărul propunerilor se poate modifica. 

Domnul Macovei Vlad-Andrei, consilier local, propune, din partea Partidului Politic 

Social Democrat, pe doamna consilier local Coșnită Emilia Felicia și pe domnul Vîrlan Andrei, 

consilier local. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, propune, din 

partea Partidului Național Liberal, pe doamna Spiridon Mihaela-Iulia, consilier local și pe domnul 

Conache Eduard -Cătălin, consilier local. 

Domnul Rățoi Cristian, consilier local, precizează că poate fi trecut și dumnealui pe listă. 

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, se auropropune. 

Domnul Dogaru Tiberiu, consilier local, îl propune, din partea Partidului Alianța pentru 

unirea românilor pe domnul Abdalla Bashir, consilier local. 

 Domnul Abdalla Bashir, consilier local, refuză să facă parte din această comisie. 

Se discută despre modalitatea de votare a membrilor comisiei.  

Se ia pauză pentru redactarea buletinelor de vot: ora 10:20 

Ședința se reia: ora 10:38 

 Doamna Spiridon Mihaela - Iulia, președinte de ședință, precizează că se va trece la 

procesul de vot.  

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului Pașcani, precizează că pentru 

desemnarea membrilor acestei comisii, se va vota secret. Dumneaei specifică  care este 

modalitatea corectă pentru exprimarea votului secret, respectiv că vor fi considerate valabile 

doar buletinele de vot care vor avea scris „DA” în dreptul persoanelor votate, iar buletinele de 

vot care vor avea și „DA” și „NU” trecut pe buletinul de vot vor fi considerate nule. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului, cheamă consilierii locali la vot, 

în ordine alfabetică. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului Pașcani, numără voturile. 

Dumneaei precizează că în urma exprimării voturilor toate propunerile au primit numărul 

necesar de voturi pentru a fi desemnați ca membri în această comisie. Doamna Secretar 

General al Municipiului Pașcani reliefează că dacă se dorește ca în componența acestei comisii 

să fie un președinte și opt consilieri locali este necesar să se formuleze un amendament, pentru 

suplimentarea numărului consilierilor locali membri în comisie. 

Domnul Bodoașcă Mihai-Caludiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, dă citire 

conținutului contextual al amendamentului: „Se modifică anexa nr. 1 a proiectului de hotărâre, 

prin suplimentarea cu un număr”.  

Doamna Spiridon Mihaela - Iulia, președinte de ședință, supune la vot amendamentul 

formulat de domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

Împotrivă: 0 
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            Abțineri: 0 

Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, nu a votat amendamentul, 

deoarece nu era prezentă la ședință în momentul votării. 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica -   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   

16. Vîrlan Andrei  X   

Amendamentul a fost aprobat. 

 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului Pașcani, precizează că toți cei 

nominalizați vor fi membri în comisia pentru organizarea zilelor orașului. Dumneaei reliefează 

că din 15 buletine de vot, 14 au fost valabile, un buletin de vot fiind nul. 

Rezultatul este următorul: 

1. Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiuliu (Președinte comisie 

2. Coșniță Emilia - Felicia, consilier local al Municipiului Pașcani 

3. Vîrlan Andrei, consilier local al Municipiului Pașcani 

4. Conache Eduard – Cătălin, consilier local al Municipiului Pașcani 

5. Spiridon Mihaela - Iulia, consilier local al Municipiului Pașcani 

6. Nemțanu Alexandru, consilier local al Municipiului Pașcani 

7. Abdalla Bașhir, consilier local al Municipiului Pașcani 

8. Rățoi Cristian, consilier local al Municipiului Pașcani 

9. Mirela Ancuţa – inspector, Compartiment Sport, Cultură, Culte 

10. Costel Arseni – inspector, Compartiment Sport, Cultură, Culte 

11. Dana Calistru – director, Casa Municipală de Cultură “Mihail Sadoveanu” Pașcani 

12. Mihaela Cojocaru – director, Biblioteca Municipală Pașcani 

13.  Aliona Gîtlan   – referent, Casa Municipală de Cultură “Mihail Sadoveanu” Pașcani 

14.  Alexandru Gâmbuță – referent, Casa Municipală de Cultură “Mihail Sadoveanu” 

Pașcani 

15. Mihăiță Atomei  – referent, Casa Municipală de Cultură “Mihail Sadoveanu” Pașcani 

16. Romică Ipati   – referent, Casa Municipală de Cultură “Mihail Sadoveanu” Pașcani 

17. Samir Marcu – referent, Casa Municipală de Cultură “Mihail Sadoveanu” Pașcani 
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Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință întreabă dacă mai sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul aprobat. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

 

Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, nu a votat acest proiect de 

hotărâre, deoarece nu era prezentă la ședință în momentul votării. 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica -   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   

16. Vîrlan Andrei  X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă dacă acolo 

unde s-a scris „Nu” pe buletinul de vot a fost anulat tot buletinul sau doar linia pe care scria 

negația. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului Pașcani, răspunde că a fost 

anulat tot buletinul. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, opiniază că nu este 

corect. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului Pașcani, răspunde că 

dumneaei are votul per total calculat. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă dacă nu se 

adună voturile pe fiecare linie. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului Pașcani, răspunde că de 

fiecare dată precizează care este procedura de vot și insistă asupra respectării acesteia. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că 

doamna secretar general și-a făcut datoria și a specificat care este procedura de vot, dar 

consilierii locali au dreptul să voteze cum doresc. Dumnealui opiniază că linia cu numele 

persoanei unde s-a găsit „NU”, nu trebuia luată în calcul. Dumnealui precizează că nu este 

corect să se anuleze tot buletinul de vot pentru o singură poziție. 



16 
*Sedința ordinară din 26.02.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului Pașcani, răspunde că a făcut 

prin similitudine cu buletinul de vot de la alegeri. 

Domnul Olariu Sorin -Costel, consilier local, opiniază că domnul primar are dreptate, 

deoarece la alegeri este o singură persoană pe buletinul de vot, iar dacă se pin două persoane 

deja acesta este nul.  

Se vorbește concomitent. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului Pașcani, precizează că în 

situația dată oricum nu influențează cu nimic rezultatul votului.  

Se vorbește concomitent. 

 

Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi: 

 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local 

nr. 136 din 31.10.2012 privind aprobarea Regulamentului de Organizarea și Funcționare 

al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu” din Pașcani, cu modificările și 

completările ulterioare 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

            Comisia  economică – aviz favorabil  

 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că e 

proiectul de luna trecută care a fost retras și completat. 

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, întreabă când va veni doamna director cu 

Raportul de activitate al instituției pentru anul 2024. 

Doamna Calistru Daniela, manager al Casei de Cultura „Mihail Sadoveanu” Pașcani, 

precizează că potrivit Ordinului 199 din 25 noiembrie 2008 privind managementul instituțiilor de 

spectacolo, concerte, muzee și colecții publice, bibliotecilor și al așezămintelor culturale de 

drept public, acest raport se înaintează de către managerul instituției unei comisii care ar trebui 

votată în consiliul local. 

Domnul Nemțanu Alxandru, consilier local, precizează că în anii trecuți se prezenta 

acest raport.  

Doamna Calistru Daniela, manger al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu” 

Pașcani, răspunde că nu s-a prezentat niciodată in Consiliul Local acest raport. Dumneaei 

reliefează că este pe acest post din decembrie 2013, cu respectarea prevederilor legale, postul 

a fost scos la concurs, raportările au fost către comisia care a dat o notă, iar în funcție de nota 

comisiei, în fiecare an, s-a continuat contractul de management, pentru că el este pe o perioadă 

de timp determinată. Dumneaei precizează că în perioada în care a fost interimar a prezentat 

un raport în fața membrilor Consiliului de Administrație, din care fac parte și o parte din consilierii 

prezenți, și care pot spune dacă este sau nu adevărat ceea ce afirmă. 

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, precizează că atunci când sunt abordate 

subiecte de natură pragmatică în Consiliul Local toți au multe întrebări, interpelări, dar când vine 

vorba de cultură e liniște. Dumnealui întreabă dacă dumneaei cunoaște că azi se joacă la Iași 

piesa „Șeful” cu Cristi Iacob și Ștefan Pablu care sunt doi actori de notorie ai teatrului românesc, 

respectiv de ce aceștia nu vin și la Pașcani cu piesa aceasta. 
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Doamna Calistru Daniela, manager al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu” 

Pașcani, răspunde că acești nu au făcut cerere. 

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, întreabă de ce trebuie să vină aceștia cu 

propunere și nu invers. 

Doamna Calistru Daniela, manager al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu” 

Pașcani, precizează că poate avea în vedere propunerea domnului consilier local și să aibă 

această piesă se teatru, eventual cu aceeași distribuție dorită de domnul consilier local, să se 

încerce să se aducă acele activități care sunt subvenționate. 

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, precizează că din câte cunoaște piesele de 

teatru sunt subvenționate la jumătate. 

Doamna Calistru Daniela, manager al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu” 

Pașcani, răspunde că nu toate. Dumneaei precizează că pe planul de management s-a venit 

cu propunerea de a subvenționa o parte din spectacole, pentru anumite dăți oficiale, cum ar fi 

Ziua Mondială a Teatrului, Concertul de 8 Martie, Concertul de Crăciun și luna culturii. 

Dumneaei reliefează că a observat faptul că în anii precedenți toate aceste activități au venit 

numai atunci când erau în turneu, iar pretul la bilet era foarte mare, iar pentru accesarea 

publicului larg pășcănean și nu numai, să se subvenționeze prețul acestui bilet, de asta prețurile 

sunt modice față de cel al altor instituții.  

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, precizează că este de acord cu asta, până 

aici totul sună coerent. Dumnealui întreabă cum este selectată o piesă de teatru cate vine în 

oraș, respectiv dacă trimite cineva un argument, un rezumat, al piesei respective de teatru, ori 

care sunt alte criterii care stau la baza alegerii. 

Doamna Calistru Daniela, manager al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu” 

Pașcani, răspunde că în primul rând se respectă genul piesei de teatru, care este în general 

comedia. Dumneaei menționează că a încercat și partea de teatru pentru tineret. Aceasta 

specifică că se pot trimite prezentări pe scurt (*neinteligibil).  

Se vorbește concomitent, nu se înțeleg precizările doamnei Calistru Daniela. 

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, precizează ca a observat că ultima piesa 

de teatru a fost cu actori de la Botoșani, iar jocul actoricesc părea unul muncit, însă sunt 

probleme cu privire la regie și scenografie. Totodată, dumnealui precizează că o instituție de 

cultură are o mai mare răspundere față de cetățean, decât poliția locală, deoarece aceasta 

poate conlucra cu alte compartimente pentru a observa ce personalități marcante ale culturii din 

România și nu numai, pot ține discursuri, conferințe pe subiecte precum cel am consumului de 

droguri. Dumnealui opiniază că este nevoie și de cultură, nu numai despre apă, canalizare și 

poliție locală mai eficientă. Acesta precizează că sunt oameni în oraș care simt nevoia de o 

evoluție culturală. Dumnealui reliefează că este importantă calitatea procesului artistic al Casei 

Municipale de Cultură. Domnul consilier local întreabă că doamna manager a avut vreo inițiativă 

de a merge din ușa în ușă la instituții sau firme private din oraș pentru a le prezenta un proiect 

cu piese de teatru sau tetralogie prin care să se ridice gradul de conștientizare al populației din 

Pașcani asupra unui anumit fenomen social. Dumnealui relatează că în multe dintre piesele de 

teatru instituția căsătoriei este ridicularizată. Acesta întreabă dacă s-a făcut un sondaj de opinie 

pentru a analiza că cetățenii doresc comedie. Dumnealui specifică că mai mult decât un răspuns 

ar dori să vadă demersuri clare ale acestei instituții în privința procesului cultural.  

Doamna Calistru Daniela, manager al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu” 

Pașcani,  răspunde că o casă de cultură nu poate fi o cenzură pentru anumite genuri teatrale. 
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Dumneaei precizează că în oraș nu există o comisie de cenzură care sa a ducă o piesă de 

teatru să promoveze un anumit subiect. 

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, precizează ca a spus să se realizeze o 

triere, nu o cenzură. 

Domnul Rățoi Cristian, consilier local, precizează că trierea reprezintă tot o cenzuză.  

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, menționează ca domnul consilier local 

cunoaște mai puțin termenul de cenzura decât dumnealui, deoarece el a scris și o carte. 

 Se vorbește concomitent.  

Doamna Spiridon Mihaela - Iulia, președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări 

legate strict de subiectul proiectului de hotărâre 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință întreabă dacă mai sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   

16. Vîrlan Andrei  X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi: 

 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de Acțiune Comunitară 

destinat prevenirii și combaterii riscului de sărăcie și excluziune socială pentru anul 2025 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

            Comisia  economică – aviz favorabil  

 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind  discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
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Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   

16. Vîrlan Andrei  X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi: 

 

8. Proiect de hotărâre privind actualizarea cuantumului chiriilor cu rata inflației 

comunicată de Institutul Național de Statistică pentru anul 2024 ale locuințelor construite 

de Agenția Națională pentru Locuințe în Municipiul Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia  economică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Macovei Vlad-Andrei, consilier local întreabă dacă la blocul ANL există un 

litigiu cu un chiriaș. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului, precizează că întrebarea 

domnului consilier local nu are nicio relevanță vizavi de acest proiect de hotărâre, respectiv că 

domnul consilier juridic din cadrul primăriei va veni la un alt proiect de hotărâre.  

Se vorbește concomitent. 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință întreabă dacă mai sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 14 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 
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Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  
 

 X 

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   

16. Vîrlan Andrei  
 

 X 

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi: 

 

9. Proiect de hotărâre privind preluarea unor bunuri, proprietate publică a 

Municipiului Pașcani, aflate în administrarea Consiliului de Administrație al Bibliotecii 

Municipale „Leonard Gavriliu” Pașcani, în administrarea Consiliului Local al Municipiului 

Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia  economică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Vîrlan Andrei, consilier local, propune delimitarea zonală a Bibliotecii vechi, 

deoarece acolo se adună mai multe persoane, delimitare care să se realizeze cu scopul 

prevenirii unui accident.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că se va 

îngrădi zona menționată.  

Doamna Pleșcan Monica, consilier local precizează că este o zonă de tranzit prin spatele 

bibliotecii vechi si chiar acolo este partea de unde cad țigle de pe acoperiș.  

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință întreabă dacă mai sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 



21 
*Sedința ordinară din 26.02.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   

16. Vîrlan Andrei  X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi: 

 

10. Proiect de hotărâre privind însușirea în proprietatea publică a Municipiului 

Pașcani, județul Iași, a bunurilor având numerele de inventar 5038 – Container MOBILKIT 

2400 x6020x2580, 5039 – Teren Multisport, 5040 – Cabină Pază, 5041 – Împrejmuire, 5100 

– Toaletă ecologică, 5101 – Toaletă ecologică și 5102 – Toaletă ecologică 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia  economică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Olariu Sorin Costel, consilier local, atrage atenția că aceste toalete sunt închise 

pe timpul iernii. Dumnealui precizează că toaletele publice, care au fost achiziționate cu un preț 

mare, ar trebui să fie funcționale pe tot parcursul anului.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu există 

nicio problemă cu prețurile, toaletele au fost achiziționate la prețul pieței. Dumnealui reliefează 

că acestea sunt închise când temperaturile sunt scăzute, deoarece nu au suficientă încălzire 

ca să asigure funcționare. 

Domnul Olariu Sorin Costel, consilier local, precizează că a adus în discuție prețul, 

deoarece a achiziționat un container de 6 mp (* neinteligibil) compartimentat, făcut cu trei uși, 

trei geamuri și o toaletă care a costat 30 de mii de lei. Dumnealui reliefează că prin raportare la 

cele publice, care au mai puține dotări și costă mai mult, prețul este primelor e prea mare. 

Domnul Rățoi Cristian, consilier local, precizează că sunt în jur de toalete cumpărate, 

pentru femei, pentru bărbați și pentru persoane cu dizabilități. Dumnealui menționează că se 

poate împărți suma la trei. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că se 

adaugă și cheltuielile de branșare, de canalizare, racordul la energie electrică. Se vorbește 

concomitent.  
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Domnul Olariu Sorin Costel, consilier local, menționează că au făcut și dumnealor 

investiții și știu cam cât costă. Dumnealui întreabă câți metri pătrați au, ca să se poată face 

comparație între 6 m lungime cu 2.40 mp.  

Domnul Rățoi Cristian, consilier local, precizează că toaletele au fost luate pe bază de 

oferte. 

 Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, specifică că dacă are 

dubii, domnul consilier local poate face plângere.  

Se vorbește concomitent.  

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință întreabă dacă mai sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   

16. Vîrlan Andrei  X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi: 

 

11. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei la Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 53/1999 privind aprobarea domeniului public 

al Municipiului Pșacani, județul Iași, atestat prin Hotărârea nr. 1354/2001, cu modificările 

și completările ulterioare, prin actualizarea datelor privitoare la numerele de inventar 149 

– str. Ciocârliei, nr. cadastral 65310 și 162 – str. Pietriș, nr. cadastral 65420 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia  economică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 
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Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   

16. Vîrlan Andrei  X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi: 

 

12.  Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea pozițiilor având 

numerele de inventar 652, 695, 718, 720, 723 și 738 din Anexa la Hotărârea Consiliului 

Local Pașcani nr. 264 din 22.12.2022, prin actualizarea valorii de inventar aferentă 

imobilelor aflate în proprietatea publică a Municipiului Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia  economică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   
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2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   

16. Vîrlan Andrei  X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi: 

 

13.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Tehnic și a indicatorilor 

tehnico – economici pentru obiectivul de investiții: „Modernizare transport public local 

(infrastructură rutieră reabilitată/ modernizată, stații de transport călători modernizate – 

autobuz și taxi, ITS)” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia  economică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

 Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani,  precizează că in 

prezent acest proiect se află la nivel de proiect tehnic de execuție. Dumnealui menționează că 

necesarul pentru a reabilita toate străzile unde există transport public în comun este de 

aproximativ 65 milioane lei, calculele fiind făcute de cei care au primit comanda pentru proiect. 

Domnul primar precizează că unitatea administrativ-teritorială are disponibilă suma de 32 

milioane de lei, prin fonduri europene, fiind timp până la mijlocul anului să se depună acest 

proiect. Acesta precizează că autorizația de construcție este emisă, mai rămâne doar să se 

depună proiectul. Dumnealui reliefează că pe fiecare stradă o să fie mari reabilitări de asfalt 

rutier, poate vor fi reabilitări de trotuare, vor fi, cu certitudine, în reabilitare toate stațiile de 

autobuz din circuitul de transport în comun, cu panouri de informare, respectiv că element de 

noutate față de Dali, pe câteva semafoare va fi instalat un sistem care va schimba culoarea 

semaforului atunci când se va apropia autobuzul, astfel încât acesta să aibă prioritate. 

Dumnealui precizează că acești bani sunt prealocați, unitatea administrativ-teritorială 

neaflându-se în competiție cu nimeni. 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Abdalla Bashir, consilier local. Dumnealui întreabă dacă actualele sensuri giratorii pline cu 

valize cu apă și nisip sunt incluse în acest proiect.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani,  răspunde că au fost 

prinse și aceste sensuri giratorii de pe traseul de autobuz din zona Kaufland și din zona 
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constructorului. Dumnealui precizează că autobuzul nu trece pe la sensul giratoriu de pe strada 

Crinilor cu strada Moldovei, respectiv că în zona menționată va trebui să se facă forma definitivă 

a sensului giratoriu din bugetul local. 

 Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, propune să se realizeze un caiet de 

sarcini mai riguros, pentru a se evita lucrările de calitate slabă, cum este cea de pe strada Ion 

Creangă, care după reapariții nu arată ca fiind o investiție făcută din bugetul local.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că așa 

este, din păcate, nivelul de documentație la o astfel de lucrare și licitație este mult mai complex. 

Dumnealui menționează că în zona menționată de domnul consilier local s-a mers pe reparații, 

s-a făcut un caiet de sarcini minimalist în care se preciza că trebuie să se repare. Acesta 

precizează că nu este mulțumit de cum a ieșit strada menționată și că este clar faptul că trebuie 

completat caietul de sarcini la capitolul de implementare al reparațiilor.  

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   

16. Vîrlan Andrei  X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi: 
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*Sedința ordinară din 26.02.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Tehnic și a indicatorilor 

tehnico – economici pentru obiectivul de investiții: „Reabilitare și eficientizare energetică 

Grădinița cu Program Prelungit nr. 3” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia  economică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că 

proiectul e finanțat din bani europeni, care sunt prealocați. Dumnealui menționează că s-a votat 

la nivel de DALI, în prezent acesta se află la nivel de PTH. Acesta subliniază că autorizația de 

construcție este emisă. Dumnealui menționează că urmează să se depună, în perioada 

următoare, pentru reabilitarea și modernizarea grădiniței cu program prelungit din zona vale, de 

pe strada Veronica Micle, respectiv că se va realiza o extindere de clădire, o sală de festivități, 

o sală de mese, partea de intrare va fi modificată, va fi un loc de joacă afară, se va realiza o 

cale de acces, astfel încât cei care vin cu mașina să nu fie nevoiți să blocheze strada când lasă 

copiii, reabilitare energetică.  

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că 

sunt prevăzute și dotări pentru bucătărie.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani,  precizează că sunt 

puși 12 milioane de lei la dispoziție. 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință întreabă dacă mai sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   

16. Vîrlan Andrei  X   
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*Sedința ordinară din 26.02.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi: 

 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general pentru obiectivul de 

investiții: „Alimentare puncte aprindere conform ATR emise de Delgaz Grid S.A.” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia  economică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   

16. Vîrlan Andrei  X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi: 

 

16. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Pașcani nr. 223/04.12.2023 privind aprobarea proiectului tehnic și 
actualizarea indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiții: „Renovare 
energetică Liceul teoretic „Miron Costin” – Corp B” – municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia  economică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 
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*Sedința ordinară din 26.02.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

Domnul Vîrlan Andrei, consilier local, întreabă dacă se pot oferi explicații, deoarece în 

ședința comisiei de învățământ nu a fost prezent un reprezentant care sa explice.  

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că 

se realizează o actualizare a deviz-ului general fără depășirea valorii aprobate inițial. Dumnealui 

precizează că doar se reașază pe linii, se corelează devizul general cu oferta primită la licitații, 

între linii se ia de la un capitol și se mută la altul, în funcție de licitație, mărindu-se astfel, în 

această etapă, valoarea eligibilă, iar deviz-ul final, indicatorii finali vor fi aprobați mai târziu, când 

vor fi și suplimentările pe ceea ce înseamnă eligibil.  

Doamna Coșniță Emilia Felicia, consilier local, întreabă în ce stadiu sunt lucrările. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că, 

în acest moment, lucrările sunt suspendate, pentru că este perioada de iarnă, graficul de lucrări 

este respectat, s-a cerut o prelungire până la sfârșitul anului. Dumnealui precizează că 

procentul de lucrări este în jur de 70% , ceea ce înseamnă partea de exterior fiind finalizate în 

procent de 90%, lucrându-se în interior la instalația termină și cea electrică. Domnul viceprimar 

reliefează că mai sunt câteva lucrări pe care le va face școala în perioada verii.  

Doamna Coșniță Emilia Felicia, consilier local, precizează ar mai trebui câteva băi.  

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că  

răspunde că acolo are școala câteva contracte de lucrări pentru amenajarea unei băi. 

 Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani,  precizează că s-a 

început cu stângul acolo și s-a constatat că sunt și deficiențe atât din partea constructorului, cât 

și din partea proiectanților, dar per ansamblu nu este o ieșire din grafic, nu există o întârziere, 

ci doar că mai este de lucru. Dumnealui specifică că se depun eforturi ca până la sfârșitul verii 

să se termine lucrările.  

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt mai 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

  Pentru: 16 

  Împotrivă: 0 

  Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   
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*Sedința ordinară din 26.02.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

16. Vîrlan Andrei  X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi: 

 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind procedura de 

eliberare a ACORDULUI TERITORIAL DE FUNCȚIONARE a persoanelor fizice autorizate 

și juridice, care desfășoară activități de comercializare a produselor și serviciilor de piață 

în zone publice sau zone destinate folosinței publice, aflate pe raza administrativ – 

teritorială a Municipiului Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia  economică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

 Domnul Olariu Sorin – Costel, consillier local, precizează că se bucură că în sfârșit s-

a făcut un Regulament, chiar dacă încă există probleme vizavi de Legea nr. 9/2003. Dumnealui 

menționeză că trebuie să se vadă ce se poate face vizavi de portalul primăriei, unde sunt 

cererile pentru urbanism, finanțe să fie în format editabil, deoarce documentațiile au multe pagini 

și necesită mult timp pentru parcurgerea lor, mai ale în cazul oamenilor care nu au experiență. 

Domnul consilier local precizează că nu e corect ca un agent economic să de-a un răspuns 

după 30 de zile, la ora 10:00, vinerea ca la ora 13:00 să nu mai poată avea nivio reacție. 

Totodată, dumnealui precizează că au mai fost scandaluri (*neinteligibil) și e necesar să se 

implementeze digitalizarea.  

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintilie 

Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că nu a spus nimic 

atunci când domnul consilier local a vorbit despre digitalizare, despre formulare sau despre 

varianta editabilă de pe internet. Domnul Primar al Municipiului Pașcani menționează că domnul 

consilier local are dreptate, acestea trebuie să fie acolo în așa fel încât oricine să aibă acces la 

ele, să le descarce și să le folosească. Dumnealui precizează că pe partea chestiunilor 

dramamatice menționate de domnul consilier local s-au făcut pus multe lurcruri la punct și mai 

sunt de făcut îmbunătățiri. În acest sens, dumnealui reliefează că sunt unii cetățeni cărora, 

înainte, primăria le elibera  acorduri de funcționare cu lejeritate, iar  în prezent nu înțeleg de ce 

li se mai cere câte ceva pentru a obține aceste acorduri. Domnul Primar al Municipiului Pașcani 

precizează că se cere doar ceea ce prevede legea, fiecare societate comercială, pentru fiecare 

categorie de activitate, trebuind să îndeplinească anumite condiții. Dumnealui menționează că 

lucrurile s-au îmbunărățit, iar regulament de azi face ca lucrurile să fie și mai bune, deoarece 

prevede eliberarea unui acord de funcționare permanent. 

Domnul Olariu Sorin – Costel, consillier local, precizează că poate face publice multe 

documente care atestă că sunt consturcții ilegale pe domeniul public sau sunt firme care au 

primit acord teritorial de funcționare fără să aibă modificat obiectul de activitate. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani,  răspunde că lucrurile 

au fost cum au fost, s-au mai îmbunătățit și urmează să se mai perfecționeze. Dumnealui 

precizează că dacă domnul consilier local are dubii poate face reclamație. 

Se vorbește concomitent. 



30 
*Sedința ordinară din 26.02.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință, cere să se revină la discuțiile 

legate de subiectul proiectului. 

Domnul Olariu Sorin – Costel, consillier local, întreabă dacă este normal să se ofere 

răspunsul pentru o documentație după 30 de zile. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani,  răspunde că ar trebui 

să se ofere un răspund până în 30 de zile, dar poate au fost situații în care s-a oferit un răspuns 

după 35 de zile. Dumnealui precizează că este un singur om în cadrul compartimentului, iar 

dacă acesta a fost în concediu e posibil ca lucrările să se fi blocat, ori poate alt coleg, care i-a 

ținut locul nu apucat să  soluționeze cererile la fel de repede etc. 

Domnul Olariu Sorin – Costel, consillier local, precizează că domnul primar poate găsi 

scuze, dar nu poate găsi soluții. 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință, îi cere domnului consilier local 

ca pentru alte situații similare să prezinte situația clar, precizând cine, când, cum a făcut. 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt mai discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 16 

  Împotrivă: 0 

  Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dandu Alexandru Ionuț X   

7. Dogaru Tiberiu Vasile X   

8. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

9. Macovei Vlad Andrei  X   

10. Nemțanu Alexandru  X   

11. Olariu Costel Sorin  X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   

16. Vîrlan Andrei  X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi: 

 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea Registrului local al spațiilor verzi din 

intravilanul Municipiului Pașcani, actualizat și realizat în format digital 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia  economică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 
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*Sedința ordinară din 26.02.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că  există 

obligația legală de a avea acest registru în fomat electronic. Dumnealui relifează că este o 

diferență mare între registrul anterior și acesta. Domnul Primar al Municipiului Pașcani 

precizează că acest registru va fi publicat pe pagina primăriei și va putea fi consultat de oricine 

este interesant. Totodată, dumnealui precizează că își dorește ca în anii următori să se 

realizeze un GIS în oraș, care să cuprindă atât Registrul spațiilor verzi, cât Planul Urbanistic 

General, care va fi finalizat într-un an de zile. În același context, dumnealui reliefează că se 

poate face inventarierea locurilor de parcare, inventarierea mobilierului urban, inventarierea 

semnelor de circulație. 

 Domnul Olariu Sorin – Costel, consillier local, precizează că a analizat registrul actual 

și a observat că multe construcții ilegale sunt scoase, în sensul că dacă pe registrul vechi figura 

un spațiu verde, iar în prezent se află o construcție ilegală, efectiv construcția a rămas acolo, 

dar spațiul verde a fost micșorat. Dumnealui menționează că  s- a uitat la construcția domnului 

primar de pe strada Mihai Eminescu și a observat că pentru aceasta există un contrat de 

concesiune de 300 mp și măsurătoarea indică că sunt ocupați 406mp. Acesta întreabă de ce s-

au tăiat scările.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că s-au tăiat 

scările, deoarece acestea trebuie să aibă până într-un metru. 

Domnul Olariu Sorin – Costel, consilier local, întreabă dacă așa scrie și în autotizația de 

construcție pe care domnul primar nu o are. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că este 

autorizație de construcție. 

Domnul Olariu Sorin – Costel, consillier local, precizează că cei de la primărie nu o au.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că i-o va 

trimite pe Whatsapp, de când a fost ea emisă.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că domnul 

consilier local poate intra pe Ettera pentru a verifica extrasul de carte funciară, în vederea 

observării care este suprafața clădirii menționate. 

Se vorbește concomitent. 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt mai discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 15 

  Împotrivă: 0 

  Abțineri: 0 

Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, nu a votat acest proiect, deoarece nu 

mai este prezentă la ședința ordinară.  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Coșniță Emilia - Felicia X   

5. Dandu Alexandru Ionuț X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Macovei Vlad Andrei  X   
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9. Nemțanu Alexandru  X   

10. Olariu Costel Sorin  X   

11. Pintilie Ciprian X   

12. Pleșcan Monica - Vasilica X   

13. Rățoi Cristian X   

14. Spiridon Mihaela Iulia X   

15. Vîrlan Andrei  X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi: 

 

 

19. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea achiziționării serviciilor de 

consultanță, asistență și reprezentare juridică a Unității Administrativ Teritoriale Municipiul 

Pașcani în dosarele nr. 47187/3/2024 și nr. 25783/3/2022 aflate pe rolul Tribunalului 

București 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia  economică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

  

Domnul Vlad Marius - Ionuț, consilier juridic, precizează că este vorba de două dosare 

complexe aflate pe rol, care au legătură între ele, dipind unul de altul, unul este inițiat în anul 

2022 de către primărie, pe fond, instituția a fost reprezentată de avocat, iar acum se dorește 

continuarea reprezentării acesteia de un avocat, iar al doilea dosar este (*neinteligibil).  

Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, întreabă dacă nu se poate tface 

reprezentarea de juriștii din primărie, respectiv dacă nu se pot trimite înscrisuri, fără a fi nevoie 

de  deplasare la București. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul Generel al Municipiului, precizează că la procese de 

asemenea anvergură este nevoie de reprezentarea prin avocat. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că în 

primărie sunt 170 de dosare care sunt ținute doar de cei doi consilieri juridici. Dumnealui 

relifează că cei doi juriști trebuie să asigure funcționarea instituției, în sensul că toate contractele 

trec prin compartimentul lor. Dumnealui opiniază că complexitatea dosarelor necesită sprijin din 

afară. 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt mai discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

  Pentru: 15 

  Împotrivă: 0 

  Abțineri: 0 

Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, nu a votat acest proiect, deoarece nu 

mai este prezentă la ședința ordinară.  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   
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4. Coșniță Emilia - Felicia X   

5. Dandu Alexandru Ionuț X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Macovei Vlad Andrei  X   

9. Nemțanu Alexandru  X   

10. Olariu Costel Sorin  X   

11. Pintilie Ciprian X   

12. Pleșcan Monica - Vasilica X   

13. Rățoi Cristian X   

14. Spiridon Mihaela Iulia X   

15. Vîrlan Andrei  X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi: 

 

         20. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea componenței Consiliului Consultativ  

al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu” din Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

            Comisia  învățământ – aviz favorabil 

 

Se vorbește concomitent.  

Domnul Vîrlan Mihai, consilier local, propune ca până la redatarea buletinelor de vot, 

să se discute Capitolul Diverse. 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință, supune la vot propunerea de a 

se discuta acum Capitolul Diverse. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Propunerea a fost votată în unimitate de toți consilierii locali prezenți. 

S-au înscris la cuvânt pentru Capitolul Diverse următorii consilieri locali: domnul Olariu 

Sorin – Costel, domnul Pintilie Ciprian, domnul Abdalla Bashir, domnul Macovei Vlad – Andrei.  

Domnul Olariu Sorin – Costel, consillier local, are rugămintea ca domnul primar să se  

pună la dispoziția consilierilor locali adresa pe care acesta a primit-o, în luna august, de la S.C 

APAVITAL S.R.L., care privește prețul apei și al canalizării. Dumnealui precizează că a verificat 

Registrul Consiliului Local și această adresă nu apare în acesta, fapt care evidențiază că 

demersul celor de la APAVITAL este nul. Totodată, dumnealui opiniază că  tot ce se înscrie în 

Registrul Consiliului Local ar trebui să fie transmis către consilierii locali, dar acest lucru nu se 

întâmplă. Dumnealui întreabă ce efecte produce Ordonanța privind pensionarii, dacă, când și 

cine trebuie să plece. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că nu 

sunt astfel de situații în primărie, nu există funcționari publici care să fie atât pensionari, cât și  

angajați. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că se va 

căuta adresa menționată de domnul consilier local. Dumnealui precizează că  a discutat cu 

funcționarii responsabili de Registul Consiliului Local și a înțeles că o parte dintre documentele 

înregistrate fac obiectul Hotărârilor de  Consiliu Local. Acesta precizează că le va comunica 

acestora să fie trimise documentele. 

Domnul Pintilie Ciprian, consilier local, întreabă în ce stadiu este proiectul de la cimitir. 
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Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că proiectul 

de la cimitir este  fizic 90% realizat, în acte undeva la 85%. Dumnealui menționează care sunt 

aspectele care mai trebuie puse la punct. 

Domnul Pintilie Ciprian, consilier local, întreabă care ar fi termenul finalizării acestui 

proiect. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că aceștia 

sunt oarecum în grafic, nu poate da o dată preciză, dar speră ca primăvara aceasta să fie 

finalizat. 

Domnul Pintilie Ciprian, consilier local, întreabă când va fi finalizat proiectul pieței din 

zona vale. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că acest 

proiect este finalizat în procent de 90%. Dumnealui oferă explicații suplimentare despre lucrările 

desfășurate. Domnul Primar al Municipiului Pașcani precizează că tot la finalul privăverii ar 

trebui să se îndrepte spre finalizare. 

Domnul Pintilie Ciprian, consilier local, întreabă cum va fi organizată licitația. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că nu știe 

cum se va proceda, deoarece sunt mai puțini funcționari în Compartimentul Patrimoniu și 

Contracte. Dumnealui precizează că s-ar putea da drumul la licitații, deoarece există 

suprafețele, există numerotare. 

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, precizează că nu este mulțumit de 

activitatea managerială a Casei de Cultură „Mihail Sadoveanu”, Pașcani. Dumnealui opiniază 

că dacă nu se reușește să se constitue o comisie pe partea de cultură, care să poată evalua 

corect sau obiectiv, managementul cultural pășcănean, sugerează să se caute oameni de înalt 

calibru intelectual, din județul nostru, care să poată evalua cât mai obiectiv managementul Casei 

Municipale de Cultură. Domnul consilier local menționează  lasarea la  o parte a domeniului 

cultural în oraș, va produce efecte negative tot împotriva celor de la conducerea municipiului.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că, la fel ca 

la Poliția Locală, răspunde că nu este mulțumit de activitatea culturală din oraș, dar pentru a 

rezolva problemele trebuie să li se ofere ajutor. 

Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local,  întreabă dacă doamna director a Casei 

Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu”, Pașcani poate prezenta un raport la solicitarea unui 

consilier local. Dumnealui menționează că nu așteaptă acum un răspuns. Dumnealui întreabă 

ce buget a avut această instituție pentru cheltuieli nesubvenționate, pentru anul 2024. Acesta 

întreabă dacă există un chestionar de satisfacere al participanților care să ateste că aceștia 

doresc să vizioneze genul comedie. Dumnealui întreabă de ce nu este o comisie. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Conache Eduard -  Cătălin, consilier local, precizează că în anul 2016 

dumnealui avenit cu un proiect de hotărâre care trebuia să stabilească o comisie de control la 

instituțiile de cultură din oraș, iar membrii PSD au respins-o. 

Se vorbește concomitent. 

Doamna Calistru Daniela, manager al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu”, 

răspunde că a avut în vedere Ordonanța 189 care prevede exact în ce condiții se scoate la 

concurs un post, cum se fac raportările, modul în care se constituie respectiva comisie. 

Dumneaei reliează că respectiva comisie trebuie să aibă ca membri oameni de specialitate din 

cultură. Aceasta precizează că a avut un contract de manageriat în anii 2014-2019 și anul a 

realizat un raport pe care l-a înaintat respectivei comisii, care la fina a pus o notă și și-a dat sau 
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nu avizul pentru continuarea activității.  Dumneaei menționează că nu este în măsură să facă 

această comisie. Doamna Calistru Daniela precizează că, în calitate de manager interimar, a 

continuat să facă raportări pe care le-a prezentat în cadrul Consiliului de Administrație. 

Dumneaei precizează că nu este o problemă să prezinte raportările consilierilor locali, deoarce 

acestea deja există.  

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, precizează că dacă comisia ar fi bazată pe 

impostură, pe oameni care nu sunt capabili să evalueze din punct de vedere cultural nu 

înseamnă că trebuie să se stea așa. Dumnealui menționează că ar trebui să se caute oameni 

cu adevărat capabili din punct de vedere cultural care să poată evalua un proces cultural. 

Se vorbește concomitent. 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință, reliefează că sunt acestea sunt 

două subiecte  separate. Dumneaei precizează că pe timpul contractului de mandat pe care 

doamna director l-a încheiat în anul 2019, exista obligativitatea organizării unei comisii de 

evaluare pentru postul respectiv. Doamna consilier local menționează că, în momentul de față, 

având în vedere că postul este pe interimat, orice consilier local poate depune o solicitare prin 

care doamna poate să depună un raport al activității sale. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că domnul 

consilier local trebuie să analizeze procedura Casei Municipale de Cultură. Dumnealui 

menționează că urmează săfie scos la concurs postul de manager al acestei instituții, care va 

fi desfășurat pe baza unui proiect, documentele fiind aprobate în Consiliul Local, iar acolo 

domnul consilier local poate face propuneri, sugestii, astfel încât cei care vor veni la concurs să 

se străduiscă să facă un plan de management care să conțină aceste doleanțe.  

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, precizează că poate ar trebui ca cei care 

vin la concurs să nu răspundă exigențelor consilierilor locali, ci să îi surprindă și pe aceștia, 

respectiv că comisia de concurs ar trebui să fie alcătuită din oameni de cultură. 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință, răspunde că, potrivit legii, orice 

comisie de concurs are în componență oameni de specialitate. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că acesta 

este mecanisul prevăzut de lege, cei care fac evaluarea planului de management al fiecărui 

candidat sunt specialiști în domeniul cultural, alături de alți reprezentanți ai Consiliului Local. 

Dumnealui menționeză că acest lucru nu înseamnă că domnul consilier local nu are posibilitatea 

de a-și exprima punctul de vedere. Acesta oferă un exemplu care conține explicații suplimentare 

despre acest subiect. 

Domnul Olariu Sorin – Costel, consillier local, precizează că se duce tema în altă parte, 

deoarece domnul consilier local se referea la o comisie care să analizeze raportul doamnei 

manager. Dumnealui relifează că această comisie așa cum a precizat și doamna manager 

inetriamr, trebuie constituită printr-o dispoziție de primar.  

Domnul Conache Eduard -  Cătălin, consilier local, reliefează că se constituie comisia 

printr-o Hotărâre de Consiliu Local.  

Se vorbește concomitent. 

Doamna Calistru Daniela, manager al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu”, 

răspunde că acea comisie se face pe baza unui contract de management, care, în prezent, la 

această insituție, nu există. Dumneaei precizează că planul de manageriat îi aparține 
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concurentului, nu va ține cont de alte părei, ci de propriile sale idei, iar specialiștii care vor evalua 

planul vor spune dacă acesta este sau nu viabil. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, precizează că pentru a consulta raportul se 

poate face, fără probleme, o solicitare din partea fiecărui consilier local. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Grigoriu Mihai – Gabriel, consilier local, întreabă dacă printre membrii  acelei 

comisii, pe care domnul consilier local i-a numit impostori, s-a aflat o persoană de la această 

masa.  

Doamna Calistru Daniela, manager al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu”, 

răspunde că în componența acelei comisii au fost manageri ai altor instituții de cultură, deci 

specialiști în cultură.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, întreabă ce buget a avut această 

instituție pentru cheltuieli nesubvenționate, pentru anul 2024. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că 

bugetul acestei instituții, anul trecut, pentru activități a fost în jur de 500000 lei. 

Se vorbește concomitent. 

Doamna Calistru Daniela, manager al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu”, 

răspunde că nu există un chestionar scris, ci se completează un proces verbal pe baza opiniior 

paricipanților, realizate după terminarea evenimentului. 

Se vorbește concomitent. 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință, precizează că la evenimentul 

respectiv vin doar peroane interesate de acel gen, deci este clar că sondajul va fi îndreptat într-

o anumită direcție.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă câte locuri 

libere au fost în sală spectacolele de teatru, indiferent de gen. 

Doamna Calistru Daniela, manager al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu”, 

răspunde că, în special la spectacolele subvenționate, sala a fost plină sau chiar arhiplină. 

Dumneaei precizează că la specatcolele venite în chirie, la care biletele au fost mai mari, sala 

a fost mai puțin ocupată. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, întreabă cine îi acreditează pe ceilalți 

manageri ai instituțiilor de cultură că sunt competenți să evalueze un alt manager. Dumnealui 

sugerează să fie căutați oameni de înalt calibru cultural.  

Se vorbește concomitent. 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință, răspunde că trebuie respectate 

criteriile prevăzute în lege. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, întreabă cine a 

făcut parte din comisia de evaluare, respectiv dacă doamna manger interimar poate da numele 

lor. 

Doamna Calistru Daniela, manager al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu”, 

răspunde că aceștia erau veniți de la Iași, de la Direcția Județeană de Cultură (*neinteligibil). 

Se vorbește concomitent. 
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Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, îi solicită domnului 

consilier local Nemțanu Alexandru să citeasă procedura și apoi să își exprime opinia despre 

acest subiect. Dumnealui precizează că domnul consilier local nu poate să se lămurească 

despre aceste noțiuni pe timpul altor persoane. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Rățoi Cristian, consilier local,  precizează că nu consideră necesar ca în această 

comisie să fie trecut și părintele protopop. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Rățoi Cristian, consilier local, întreabă dacă s-a discutat cu părintele Dumitru 

Rusu. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că a venit o 

porpunere de la Casa Municipală de Cultură cu care dumnealui este de acord, de aceea a avut 

și inițiativa proiectului de hotărâre. Dumnealui precizează că domnul consilier local poate vota 

cum crede de cuviință.  

Se vorbește concomitent. 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Abdalla 

Bașhir, consilier local. Dumnealui o întreabă pe doamna manager de ce nu pleacă de pe funcție 

dacă este interimar, adică de ce nu se scoate postul la concurs.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Abdalla Bașhir, consilier local, precizează că se bucură de faptul că domnii 

consilieri locali sunt interesați de cultură, dar opiniază că la fel de important este și domeniul 

medical. Dumnealui menționeză că se discută mereu în contradictoriu la multe proiecte, dar la 

momentul votării toată lumea votează pentru. 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință, precizează că discuțiile sunt 

clarificatoare. 

Se vorbește concomitent. 

Doamna Pleșcan Monica, consilier local, precizează că la fel de importantă este și 

educația. 

 Se vorbește concomitent. 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei domnului 

Vîrlan Andrei, consilier local. Dumnealui precizează că în urma realizării investiției de pe strada 

Unirii, unde s-a surpat strada, starea terasamentului nu arată bine, s-au lăsat din nou, iar ca 

urmare a acestui fapt, chiar și conducând cu 40 km/h, există riscul ca vehiculele să se loveascp 

de capetele de pod din apropiere. În acest sens, dumnealui propune notificarea constructorului 

și mutarea unor indicatoare de presemnalizare, semnalizare, pentru a se evita întâmplarea unui 

eveniment tragic. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că a primit 

sesizarea cetățeanului din zona menționată, respectiv că se vor pune indicatoare. 

Domnul Abdalla Bașhir, consilier local, precizează că a crezut că se va rezolva problema 

sensului giratoriu de pe strada Mihail Kogălniceanu, dar încă nu s-a rezolvat. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că în 

prima ședință a comisiei de circulație, pentru a se lua o decizie corectă, va fi reluat acest subiect.  

Domnul Olariu Sorin – Costel, consillier local, opiniază că decizia corectă, în primă fază, 

ar presupune ca aceste sensuri unice, să fie aprobate ăn Consiliul Locla, deoarece sunt ilegale. 

Se vorbește concomitent. 
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Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că, pe 

procedură, dumnealui a făcut o propunere pentru comisia locală de circulație în vederea 

modificării sensului unic de pe strada Mihail Kogălniceanu, urmând ca această comisie să de-

a un aviz, să analizeze mai în amănunt decât un cetățean această propunere. Dumnealui 

reliefează că, din păcate, la ultima ședință a comisiei de circulație s- a amânat acest subiect, 

deoarece a fost supus la vot și nu a trecut. Domnul Primar al Municipiului Pașcani precizează 

că se va relua ședința acestei comisii, iar dacă această propunere va trece cu bine, va fi necesar 

să se facă, prin comandă către un specialist, o schiță tehnică minimală care va fi trimisă la 

rutierea Iași, iar după obținerea acestui aviz se vine cu un proiect de hotărâre în Consiliul Local. 

Se vorbește concomitent. 

Doamna Spiridon Mihaela -Iulia, președinte de ședință, preizează că se va trece la 

procesul de vot.  

Doamna Spiridon Mihaela - Iulia, președinte de ședință, precizează că se va trece la 

procesul de vot.  

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului Pașcani, precizează că pentru 

desemnarea membrilor acestui Consiliu, se va vota secret. Dumneaei specifică  care este 

modalitatea corectă pentru exprimarea votului secret, respectiv că vor fi considerate valabile 

doar buletinele de vot care vor avea scris „DA” în dreptul persoanelor votate, iar buletinele de 

vot care vor avea și „DA” și „NU” trecut pe buletinul de vot vor fi considerate nule. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului, cheamă consilierii locali la vot, 

în ordine alfabetică. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului Pașcani, numără voturile. 

Dumneaei precizează că în urma exprimării voturilor toate propunerile au primit numărul 

necesar de voturi pentru a fi desemnați ca membri în acest Consiliu. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului Pașcani, precizează că două 

voturi erau nule de sus până jos. 

Rezultatul este următorul: 

 
1. Leonard Ioan Atudorei - Pr. prof. dr. – Biserica ”Înălțarea Domnului” Pașcani, prof. dr. 

Colegiul Național ”Mihail Sadoveanu” Pașcani – 13 voturi; 

2. Doina Atomei - prof. muzică (pensionar), membru al Trupei de revistă al Casei 
Municipale de Cultură ”Mihail Sadoveanu” din Pașcani (1971-1997) – 10 voturi;  

3. Carmen Elena Apostol -prof. Liceul Teoretic ”Miron Costin” Pașcani – 10 voturi;  

4. Petru Pădurariu -prof. Colegiul Național ”Mihail Sadoveanu” Pașcani, artist plastic – 12 
voturi; 

5. Liviu Atodiresei Hristea -actor, cantautor, muzician – 13 voturi; 

6. Mihaela Anușca - prof. Liceul Teoretic ”Miron Costin” Pașcani – 13 voturi; 

7. Gheorghe Muraru - Protopop al Protopopiatului Pașcani – 9 voturi. 
 

Doamna Spiridon Mihaela - Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt mai 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

  Pentru: 12 

  Împotrivă:  2 (2 voturi abținere) 

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, nu a votat acest proiect de hotărâre, 

deoarece nu era prezent în sala de ședință la momentul votării. 
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*Sedința ordinară din 26.02.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Coșniță Emilia - Felicia X   

5. Dandu Alexandru Ionuț X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Macovei Vlad Andrei  
 

 X 

9. Nemțanu Alexandru  - - - 

10. Olariu Costel Sorin  X   

11. Pintilie Ciprian X   

12. Pleșcan Monica - Vasilica X   

13. Rățoi Cristian X   

14. Spiridon Mihaela Iulia X   

15. Vîrlan Andrei  
 

 X 

Proiectul a fost aprobat. 

 

Doamna Spiridon Mihaela - Iulia, președinte de ședință,  președinte de ședință, declară 

șdința ordinară închisă și mulțumește tuturor pentru participare. 

 

 

 

Ședința se încheie la 13:03 

 

 

 

 

 

         PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                    SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI PAȘCANI, 
  Consilier local,  
  Spiridon Mihaela - Iulia                                                                     Irina Jitaru 
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